
Rada Miasta Żagań 
Radni 

Protokół nr 111/2024 

z III Sesji Rady Miasta Żagań w dniu 25 czerwca 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2024 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:22 tego 
samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła III sesję Rady Miasta Żagań, przywitała wszystkie 
osoby uczestniczące w III sesji Rady Miasta, poinformowała o nagrywaniu sesji, oznajmiła, że 
udział w sesji jest jednocześnie akceptacją publikacji swojego wizerunku oraz przypomniała o 
przestrzeganiu rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 
Po otwarciu nastąpiło sprawdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

I .Krzysztof Blajer 
2. Przemysław Bochenek 
3. Andrzej Chodań 
4. Krzysztof Dulski 
5. Katarzyna Kara 
6. Katarzyna Kazarnowicz 
7. Małgorzata Klorek 
8. Adriana Kowal 
9. Sebastian Kulesza 
10. Tomasz Kwarciński 
11. Mariusz Linkiewicz 
12. Piotr Łoś 
13. Marta Nadrzycka-Soczek 
14. Tomasz Nowak 
15. Krzysztof Omieljańczyk 
16. Krzysztof Sieńko 
17. Tomasz Szewczyk 
18. Krzysztof Świerzko 
19. Piotr Węglik 
20. Jakub Witek 
21. Janusz Żarski 
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Kworum zostało osiągnięte. 

Po osiągnięciu kworum, Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła prawomocność obrad oraz 
poinformowała, że wszyscy radni zostali prawidłowo zawiadomieni o terminie sesji i · 
otrzymali dokumenty, związane z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta Katarzyna Kara poinformowała, że Burmistrz Miasta na 
podstawie § 18 ust. 1 i §46 ust. 2 U chwały nr L VIII/80/2018 Rady Miasta Żagań z dnia 
19 października 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żaga11. o statusie miejskim, 
przedłożył wnioski o zmianę porządku obrad Sesji. 

Pierwszy wniosek dotyczył wycofania z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę Nr XXXVl/194/2021 Rady Miasta Żagań z dnia 29 października 2021 r. w 
sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz wysokości stawek i sposobu 
pobierania opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych 
miasta Żagań. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosku o wycofanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/194/2021 Rady 
Miasta Żagań z dnia 29 października 2021 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania 
oraz wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów samochodowych 
na drogach publicznych miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, KrzysztofŚwierzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz 
Żarski, Sebastian Kulesza 

Radny Sebastian Kulesza głos oddał ustnie. 
Wniosek został przyjęty. Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad 

Drugi wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad dwóch projektów uchwal: 
- projektu nr 3 uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie 
miejskim. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 15 ppkt "m". Następnie przeszła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu nr 3 uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2024 r. Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 
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Wyniki imie1me: 
ZA (21) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Wniosek został przyjęty. 

- projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ulic Rynek, Ratuszowa. 

Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 15 ppkt "n". 

Głosowano w sprawie: 
Wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie mpzp w rejonie 
ulic Rynek, Ratuszowa. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Wniosek został przyjęty. 

Trzeci wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad jednego projektu uchwały 
oraz dwóch autopoprawek: 

- projektu nr 4 uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie 
miejskim. 

Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 15 ppkt "o". Następnie przeszła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu nr 4 uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 
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Wyniki imie1rne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Wniosek został przyjęty. 

- autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 
Żagaó o statusie miejskim na lata 2024 - 2038. 

Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby autopoprawka została omówiona 
głosowana w pkt. 15 ppkt "b". Propozycja została przyjęta. 

- autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 
Gminie Żagań o statusie miejskim na 2024 rok. 

Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby autopoprawka została omówiona 
głosowana w pkt. 15 ppkt "L". Propozycja został przyjęta. 
Porządek obrad został zmieniony i przyjęty. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miasta Żagań z dnia 28.05.2024 r. 

Brak uwag. 
Protokół został przyjęty. 
Załącznik do protokołu nr 3 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Żagań o działalnościach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 

Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 4 

5. Informacja Burmistrza Miasta Żagań z działalności między sesjami Rady Miasta 
Żagań. 

Radny Sebastian Kulesza poprosił, aby informacja Burmistrza była umieszczana razem z 
materiałami na sesję, a nie w dzień sesji. Następnie Burmistrz Miasta oddał głos mieszkance 
Żagania, która została poszkodowana w pożarze na ul. Bema. W swoim wystąpieniu 
mieszkanka podziękowała Burmistrzowi Miasta oraz radnej Adrianie Kowal za wszelką 
okazaną pomoc. Ponadto poinformowała o szykanowaniu JeJ osoby. 
Przewodnicząca ogłosiła 1 O minutową Przerwę 
Informacja Burmistrza Miasta została przyjęta. 
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6. Sprawozdania z działalności między sesjami Komisji Stałych Rady Miasta Żagań. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszystkie protokoły zostały umieszczone radnym na 
eSesji i BIP, dlatego też nie będą odczytywane. 
Następnie radna Małgorzata Klorek poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Oświaty i 
Kultury zawnioskowała w imieniu mieszkańców o przeniesienie baseników w inne miejsce. 
Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara poinformowała o zasięgnięciu opinii wśród 
mieszkańców ul. Konopnickiej w sprawie baseników przy Arenie Żagań i nie spotkała się z 
głosami sprzeciwu, co do ich lokalizacji. Do powyższego wniosku odniosła się radna Marta 
Nadrzycka-Soczek informując, że w pobliżu jest plac zabaw dla dzieci, więc znacznej różnicy 
nie będzie. Z kolei radna Katarzyna Kazarnowicz zaznaczyła, iż przy wyznaczaniu miejsca na 
baseniki były brane pod uwagę kwestie logistyczne, są wakacje więc dzieci powinny mieć 
odpowiednie miejsce na odpoczynek. 
Radny Sebastian Kulesza zapytał o Pełnomocnika ds. Oświaty, na jakiej zasadzie został 
zatrudniony, czym będzie się zajmował oraz czy zostanie zatrudniony naczelnik oświaty. 
Burmistrz Miasta odnosząc się do ulokowania strefy letniej podkreślił, iż po wielu rozmowach 
z różnymi społecznościami Żagania uznano, że jest to najlepsze miejsce. Odnośnie 
Pełnomocnika wyjaśnił, iż zatrudniony jest na podstawie umowy cywilno-prawnej na czas 
określony, w przypadku naczelnika oświaty ma zamiar zatrudnić. 
Radna Małgorzata Klorek zwróciła uwagę, że w miejscu na baseniki jest mało piasku oraz 
zapytała czy będą tam prysznice. Burmistrz podkreślił, że tą sprawą zajmie się Prezes Areny 
Żagań Łukasz Kudła. 

7. Rozpatrzenie i debata nad Raportem o stanie Gminy Żagań o statusie miejskim za 
2023 r. 

Przewodnicząca Rady Miasta Katarzyna Kara poinformowała, że komisje stałe pozytywnie 
zaopiniowały Raport o stanie Gminy Żagań o statusie miejskim za 2023 r. 
Zgodnie § 23 Statutu Miasta Żagań w związku z art. 18 ust.2 pkt.4a oraz mi. 28aa ustawy o 
Samorządzie gminnym Przewodnicząca Rady otworzyła debatę na temat raportu o stanie 
Gminy Żagm1. Następnie poinformowała, że zgodnie z § 23 Statutu w pierwszej kolejności 
prawo zabrania głosu mają mieszkańcy miasta, którzy zgłosili pisemne zainteresowanie, 
jednakże nie wpłynęło żadne zgłoszenie od mieszkańców w powyższej sprawie. 
Przewodnicząca Rady podkreśliła, że raport o stanie gminy Żagań został podany do publicznej 
informacji dla mieszkańców poprzez zamieszczenie w BIP -e oraz eSesji. 
Radny Sebastian Kulesza zapytał jaką opinię w sprawie raportu wydały komisje stałe. 
Raport o stanie Gminy Żagań o statusie miejskim na rok 2023 został przyjęty przez Radę Miasta 
Żagań. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Żagań wotum zaufania. 

Z powodu braku pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 
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Glosowano w sprawie: 
udzielenia Burmistrzowi Miasta Żagań wotum zaufania. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Żagań o statusie miejskim za 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z 
wykonania budżetu za 2023 rok zostało przyjęte przez Radę Miasta Żagań. 

10. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że informacja o stanie mienia Gminy Żagań o statusie 
miejskim została przyjęta przez Radę Miasta Żagań. 

11. Zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej oraz opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o tym wniosku. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Blajer przedstawił pozytywne stanowisko 
Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 
Gminy Żagań o statusie miejskim za 2023 rok oraz absolutorium dla Burmistrza Miasta Żagań 
za 2023 rok. 

12. Zapoznanie się z opmią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2023 rok. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2023 rok otrzymało 
pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2023 rok. 
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Z powodu braku pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imie1me: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Żagań za 2023 rok. 

Jako pierwszy głos zabrał Burmistrz Miasta Sławomir Kowal podkreślając, że stan miasta jest 
niełatwy, a nawet trudny. Największym niepokojącym aspektem w rozwoju Żagania jest 
sytuacja demograficzna, dlatego też powołano komisję w celu zmierzenia się z powyższym 
problemem. Burmistrz Miasta podkreślił, że należy zainwestować w młodzież, w jakość pracy. 
Ponadto poinformował o problemach w wydziale oświaty, w Centrum Usług Wspólnych, 
kłopotach z inwestycjami w mieście np. z boiskiem przy ul. Długosza czy przedszkolem na ul. 
Żarskiej oraz o braku nowych mieszkań. Następnie Burmistrz Miasta poinformował o zmianie 
kancelarii prawnej, o problemach w spółkach miejskich. W przyszłości chciałby wprowadzić 
zachęcające programy m.in. dla młodych rodzin, lekarzy do osiedlania się w Żaganiu, 
polepszyć służbę zdrowia, chciałby wymienić sieć wodociągowo-kanalizacyjną, oraz 
zwiększyć prace nad promocją miasta, poprawić jego wizerunek. Burmistrz Miasta 
zapowiedział zmiany organizacyjne w Urzędzie Miasta od 1 lipca 20024 r. Wspomniał o 
współpracy z lokalnymi przedsiębiorcami, stowarzyszeniami, o rozwoju infrastruktury 
sportowej, inwestycjach w programy profilaktyczne, kampaniach marketingowych, współpracy 
z uczelniami, ośrodkami badawczymi, z wojskiem. Ponadto chciałby korzystać z Funduszy UE. 
Pomimo sporych problemów z jakimi boryka się miasto, Burmistrz Miasta wnioskował o 
udzielenie absolutorium. 
Następnie radna Marta Nadrzycka-Soczek nawiązując do ilości urodzeń w Żaganiu w 2023 r., 
zapytała ile miejsc przedszkolnych mamy obecnie i ile będzie miało nowe przedszkole i jakie 
nakłady zostały poniesione. 
Burmistrz Miasta poinformował o powołaniu Zespołu ds. Oświaty, w skład który mają wejść: 
Pełnomocnik Burmistrza, Skarbnik Miasta, pracownicy wydziału oświaty, Komisja Oświaty i 
Kultury, Przewodnicząca Rady Miasta, radni, dyrektorzy szkół i przedszkoli. 
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Radny Sebastian poinformował, że nowe przedszkole budowane jest w miejsce 
dotychczasowego i będzie miało 1 O oddziałów, oprócz nowego są jeszcze dwa przedszkola, w 
tym jedno po termomodernizacji, a drugie w trakcie, dlatego też nie trzeba robić w nich 
remontów. Radny podkreślił, że zgodnie z raportem gmina jest w dobrym stanie finansowym. 
Odnosząc się do słów radnego Burmistrz Miasta podkreślił, że ma opinię krytyczną do 
dochodów własnych jak i transferowych, a rzeczą najważniejszą dla Żagania są potrzeby 
oświatowe. 
Po omówieniu punktu Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
absolutorium dla Burmistrza Miasta Żagań za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Burmistrz Miasta Żagaó otrzymał absolutorium. 
Uchwała została przyjęta. 

Przed omawianiem kolejnego punktu posiedzenia, Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 
minutową przerwę. 

15. Uchwały. 

a) zmieniająca uchwalę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Radny Sebastian Kulesza zapytał o zwiększenie wydatków na opracowanie dokumentacji 
projektowej przebudowy niecki basenowej kąpieliska miejskiego w ramach przedsięwzięcia 
p.n. ,,Przebudowa kąpieliska miejskiego przy ul. Niepodległości w Żaganiu wraz z otoczeniem 
- etap I, z czego ta kwota wynika. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Sławomir Kowal oraz 
Skarbnik Miasta Teresa Łapczyńska, która wyjaśniła, że wskazane środki dotyczą środków 
niewygasających, których ostateczny termin wydatkowania środków upływa 30.06.2024 r. Po 
omówieniu Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
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Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Ornieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

b) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na 
lata 2024 - 2038. 

Skarbnik Miasta omówiła wprowadzoną autopoprawkę. Następnie Przewodnicząca Rady 
przeszła do głosowania. 

1 )Autopoprawka 
Glosowano w sprawie: 
Autopoprawki. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Janusz Żarski, Krzysztof Blajer 

Radny Krzysztof Blajer głos oddał ustnie. 

Autopoprawka została przyjęta. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że Wieloletnią Prognozą Finansową objęty został projekt nr 
jeden uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim, 
dlatego też w objaśnieniach zostanie wpisany numer uchwały, która została podjęta jako 
pierwsza. 
Projekty m 2, 3 i 4 uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o 
statusie miejskim, nie zostały objęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2038. 
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Glosowano w sprawie: 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2024 
- 203 8 wraz z autopoprawką. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawką. 

c) zmieniająca uchwalę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (pr. 
nr 2) 
Z powodu brak pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (pr. nr 2). 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieijańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

d) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej 
Straży Pożarnej przy Komendzie Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
Z powodu brak pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej przy 
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Komendzie Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej w Gorzowie Wielkopolskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

e) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 

Z powodu brak pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej 
Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imie1me: 
ZA (21) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

f) uchwała intencyjna w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej dla 
Województwa Lubuskiego. 

Z powodu brak pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
uchwały intencyjna w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej dla 
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Województwa Lubuskiego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

g) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Z powodu brak pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
ustanowienia pomnika przyrody. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

h) w sprawie: wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim. 
Z powodu brak pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokali 
mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie miejskim. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Jakub Witek, Janusz Żarski, Piotr 
Węglik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sebastian Kulesza 

Radny Piotr Węglik głos oddał ustnie. 

Uchwała została przyjęta. 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
Z powodu brak pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

j) w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Żagań o statusie miejskim w Zgromadzeniu 
Związku Powiatowo-Gminnego Powiatu Żagańskiego. 

W związku z wyborem przedstawiciela w Zgromadzeniu Związku Powiatowo-Gminnego 
Powiaty Żagańskiego radna Adriana Kowal zaproponowała kandydaturę radnej Marty 
Nadrzyckiej-Soczek. Z kolei radny Sebastian Kulesza zaproponował kandydaturę Sekretarz 
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Miasta Anity Staszkowian. Zgodę wyraziła tylko radna Marta Nadrzycka-Soczek, dlatego pod 
głosowanie poddano jej kandydaturę. 

Glosowano w sprawie: 
wyboru przedstawiciela Gminy Żagań o statusie miejskim w Zgromadzeniu Związku 
Powiatowo-Gminnego Powiatu Żagańskiego. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz 
Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sebastian Kulesza, Marta Nadrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 

k) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
,,Osiedla Łąkowa" w Żaganiu. 

Z powodu brak pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Osiedla Łąkowa" w 
Żaganiu. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imie1me: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 
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I) zmieniająca Uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żagań o 
statusie miejskim na 2024 rok. 

Z powodu braku pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

1) Autopoprawka 
Głosowano w sprawie: 
Autopoprawki. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej Uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żagań o statusie 
miejskim na 2024 rok wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imiem1e: 
ZA (21) 
Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Janusz Żarski, Krzysztof Blajer 

Radny Krzysztof Blajer głos oddał ustnie. 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawką. 
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m) zmieniająca uchwalę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (pr. 
nr 3) 
Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Następnie Przewodnicząca Rady przeszła do 
głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (pr. nr 3). 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

n) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
rejonie ulic Rynek, Ratuszowa. 

Uchwała została omówiona przez Zastępcę Naczelnika Wydziału Inwestycji i 
Zagospodarowania Przestrzennego Małgorzatę Sadowską. Radny Sebastian Kulesza zapytał 
miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dotyczy jednego zapisu, jednej działki i jaka 
następuje zmiana. Zastępca Naczelnika WIZ wyjaśniła, że zmiana polega na zagospodarowaniu 
terenu na cele mieszkalne, a nie tylko usług publicznych. 

Glosowano w sprawie: 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Rynek, 
Ratuszowa. 

Wyniki glosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz 
Żarski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sebastian Kulesza 

Uchwała została przyjęta. 

o) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (pr. 
nr 4) 
Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały podkreślając, że kwota zostanie przeznaczona na 
przeprowadzenie badań archeologicznych zaleconych przez Lubuskiego Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków. Po omówieniu nastąpiło głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (pr. nr 4). 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imie1me: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

Jako pierwsza głos zabrała radna Małgorzata Klorek, pytając o wyprawkę szkolną, o papier 
ksero czy zostały na to przeznaczone pieniądze oraz o dostępność boisk szkolnych w czasie 
wakacji. Burmistrz Miasta poinformował o pisemnej odpowiedzi. Ponadto radna poprosiła o 
pomoc w remoncie mieszkania przy ul. Joselewicza. Przedstawionym problemem zajmie się 
Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Bogdan Fryze. 
Radny Sebastian Kulesza odniósł się do zarządzenia o powołaniu zespołu ds. oceny stanu 
realizacji zadań i określenia planów dotyczących funkcjonowania oświaty w Gminie Żagań o 
statusie miejskim podkreślając, że analiza może być dokonana na podstawie danych w Urzędzie 
Miasta i wydziale oświaty, następnie zapytał czy powołany zespół ma być rozszerzony o 
dodatkowe osoby. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta podkreślając, że kierował się 
kompetencjami osób zaproszonych do powołanego zespołu. Ponadto radny zapytał o wniosek 
złożony z propozycją odbycia sesji w lipcu. Przewodnicząca Rady poinformowała, że 
odpowiedź zostanie przekazana po posiedzeniu. Radna Małgorzata Klorek poprosiła o pomoc 
w formie zakupu cementu lub innych materiałów budowlanych dla mieszkanki przy ul. 
Joselewicza. 
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Na koniec Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara poinformowała o kolejnym posiedzeniu, 
które planowane jest na 27 sierpnia 2024 r., w Żagańskim Pałacu Kultury oraz życzyła 
spokojnych wakacji. 

17. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miasta Żagań zamknęła III sesję Rady Miasta Żagań. 

Przewodnicząca 
Rady Miasta Żagań 
P~RE ONICZĄ~A 

_ ias Zagan Ka~o/ 

https://www.youtube.com/watch?v=VDxFW9NcV9I 
https://www.youtube.com/watch?v=30Kgs22ZMdO 
https://www.youtube.com/watch ?v=AXT dLfEHstA 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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